
PEISMØTET INTERNASJONAL KOMITE 
 
Peismøtet 8.  februar  ble dessverre avlyst fordi de fleste deltakerne var forhindret fra å møte. Bare 
undertegnede og et medlem hadde anledning. 
Via e-postkontakt  med komitemedlemmene legger vi likevel fram et par forslag: 
 
Sammenslåing av klubber? 
Vi foreslå Jan Lafton som medlem i gruppe som legger opp en prosess for å vurdere og avklare en evt. 
sammenslåing av klubbene. 
 
Programforslag 
RINGERIKSKRAFT med repr for den nye ledelsen til å fortelle om sin organisering og ikke minst 
kraftprisregimet. Kontaktperson Hanne S. 
 
Vi synes og KLIMAMÅL og BÆREKRAFT kan være interessant som tema, men er usikker på hvem vi 
kan spørre som foredragsholder, så dette kommer vi tilbake til. 
 
Magnar Ågotnes 


